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ok

ver:IEEE) SEER ins.

Verzonden: vrijdag 26 november 2021 09:13

aan:IEEDNN<IEE eminvws.nl>

Onderwerp: RE: Verzoek check directiemappen

Misschien vind ik toch fin als jij het doet en zicht erop houdt.

pajo
Verzonden met BlackBerry Work

(www .blackberry.com)

van:IEEEIEEE@ minvso>Datum: donderdag 25 nov. 2021 7:50 PM

Onderwerp: RE: Verzoek check directiemappen

Hi,
Dit is wel weer een hele specifieke © dus ja kan maar hoeft niet.

819598

Het is inderdaad vooral een checkvraag of we nog meer relevante documenten op de directieschijf hebben (en wat mij betreft)
buiten de ibabs mappen om?

En misschien vooral voor IEEE
Zeg maar of je zelf wilt doen, en anders zet ik het morgen uit.

Groet

Verzonden: donderdag 25 november 2021 17:21

aan:IEE BENG invvs.n >

Onderwerp: FW: Verzoek check directiemappen

HaEXE
Valt dit verzoek nu ook onder jouw regierol?

Anders kan ik m ook zelf uitzetten hoor, want ik denk dat vooral 5.1.2e en wellicht ERfEEhier even over ha moeten

denken?

en byHERESme IEEE
Groet,

| Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport |

Parnassusplein 5 | 25 11 VX | Den Haag
Mabel: 0c[ERIN| INERECE mins.

Verzonden: donderdag 25 november 2021 17:17

Aan: ) minvws.nl>

CC: minvws.nl; minvws.nl>

Onderwerp: Verzoek check directiemappen



819598

Beste collega JERE

Onlangs heb ik je in het kader van het aanvullend onderzoek naar de inkopen van persoonlijke beschermingsmiddelen (PBM) door

Deloitte Forensic & Dispute Services B.V. geinformeerd over de situatie die is ontstaan naar aanleiding van het notitieboek dat

vermist is geraakt. VWS heeft na een gesprek met het onderzoeksbureau besloten het onderzoek met een aantal extra waarborgen

te vervolgen. Bij deze wil ik benadrukken dat het doel van het onderzoek van onverminderd groot belang blijft.

Dit gezegd hebbende verwijs ik naar mijn eerdere bericht dat ik heb verstuurd op 28 september (zie bijlage). Daarin heb ik

aangegeven dat je in de nabije toekomst mogelijk gevraagd wordt of de door het onderzoeksbureau geselecteerde mappen van

jouw directie de relevante mappen zijn. Daarover gaat deze mail.

Deloitte heeft in het kader van haar onderzoek aangegeven welke mappen binnen de directieschijven zij relevant acht omdat zij

betrekking (kunnen) hebben op het genoemde inkoopproces en aanverwante zaken.

In jouw functie als directeur van een VWS-directie is het verzoek om onderstaande lijst met directiemappen te bekijken en aan te

geven of er buiten de opgevraagde mappen van jouw directie nog overige mappen op de directieschijf zijn die een mogelijke

bijdrage kunnen leveren aan het onderzoek.

Zou je dit zo spoedig mogelijk en uiterlijk 1 week na verzending van deze mail kenbaar kunnen maken bij[IEEEvia
minvws.nl o.v.v. ‘directiemappen’?

lk hecht eraan te benadrukken dat het onderzoek plaatsvindt met grote zorgvuldigheid en dat het proces zodanig is ingericht dat

de kans op het raadplegen van niet relevante (privé-)informatie zoveel mogelijk is beperkt. Zo zoekt Deloitte relevante

documentatie binnen de mappen met behulp van speciale software en op basis van specifieke relevante zoektermen. Op deze

manier wordt geborgd dat Deloitte de relevante documentatie in haar onderzoek betrekt. Privé-informatie wordt zoveel mogelijk

buiten beschouwing gelaten. Dit proces van selecteren vindt plaats op het departement, op apparatuur zonder internetverbinding

en in bijzijn van waarnemers van het departement die toezien op een ordentelijk en zorgvuldig verloop van de toegepaste

werkwijze. De dataset die Deloitte na deze zoekfase wil betrekken in haar onderzoek wordt door middel van een steekproef

getoetst, alvorens de data wordt overgedragen aan Deloitte ten behoeve van het onderzoek.

Ik hoop je hiermee voldoende te hebben geinformeerd. Mochtje nog vragen hebben dan kun je terecht vii EEvia

minvws.nl.

Hartelijke groeten,

EE m——
Lijst van te doorzoeken directiemappen:
BPZ
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